
Kommunedirektøren er enig i den situasjonsbeskrivelse som revisor gir. Internkontroll er et 
løpende arbeid, og vi ser at vi mangler en del på en samlet skriftlig overordnet oversikt over 
rutiner og prosedyrer. Dette betyr imidlertid ikke at internkontrollen i praksis ikke er 
tilfredsstillende. Kommunedirektøren mener at uttrykket «i det alt vesentlige ikke etterlever 
bestemmelsene…» i revisors konklusjon er misvisende, og kan tolkes som at kommunen mer 
eller mindre ikke har noen internkontroll.  

  

Etter kommunedirektørens vurdering er internkontrollen tilfredsstillende, men vi ser at vi 
fremdeles har et forbedringspotensiale og at dette vurderes fortløpende. Det er viktig å få fram at 
internkontrollen bør tilpasses til hver enkelt kommune, avhengig av størrelse og ressurser.  

 


